
Pokrenite mobilizaciju za LaRouche-eva 

Četiri zakona; — mobilizaciju za budućnost 

čovječanstva 

 
Helga Zepp-LaRouche govori o nužnosti okončanja geopolitike i usvajanja projekta 
Svjetskog kopnenog mosta na konferenciji povodom 30 obljetnice Schillerovog 
Instituta u Njemačkoj. 

Stojimo na vrhuncu dvostruke, smrtonosne krize koja je upravo pred čovječanstvom.  
Potpuno rasprsnuće derivatima natopljenog transatlantskog financijskog sustava 
moglo bi se dogoditi svakog časa tijekom listopada, ili čak sljedeći tjedan ili dan.  
Neće trebati mnogo da se na financijskom području pokrene lančanu reakciju, sličnu 
termonuklearnoj.  Sustav je otišao tako daleko – kao što svaki dobro upućeni 
međunarodni bankar zna, no gotovo nijedan nije spreman priznati glasno. 

Tu je onda i aktivna namjera pokretanja rata – termonuklearnog rata – protiv Rusije 
koju protura poraženi i očajni Barack Obama, u ime britanskih kontrolora.  Visoki 
američki obavještajni profesionalci javno to osuđuju kao „iznimno provokativno i 
opasno,“ i upozoravaju da „gotovo kolektivno ludilo obuzima mnoge Amerikance ... 
od Baracka Obame na niže.“ 

„Hoćemo li imati civilizaciju ili bankarski kartel koji će izbiti na vrh ove 

krize?“, 

upitala je Helga Zepp-LaRouche u nedjelju u razgovoru s organizatorima LaRouche-
evog pokreta. 



„Moramo pokrenuti sve za Glass-Steagall, jer taj čin, zajedno s LaRouche-

eva Četiri zakona jedini je lijek protiv opasnosti rasplinuća sustava“. 

U istom tom razgovoru LaRouche je istaknuo da se može postići pobjeda. 

„Postojeći sustav je istekao.  No bit je da postoje pričuve koje se mogu 

razviti, i to agresivnim programom razvoja.“ 

LaRouche je istaknuo da je Hamiltonov pristup koji je u osnovi njegova Četiri zakona 
jedini koji može preokrenuti krizu sloma s kojom se planet suočava.  Naglasio je da 
teški poraz koji je američki narod nanijeo Obami kongresnim poništenjem njegovog 
veta JASTAi, pokazatelj je da je to moguće. 

Helga Zepp-LaRouche je podrobnije pojasnila: 

„Prilike su ozbiljnije od zakonskog čina JASTAe, jer mnogo, mnogo više 

je u pitanju.  Pokrenite stoga mobilizaciju mreže koja je ostvarila zakon 

JASTAe, i kao što je jedan član „9/11“ porodice rekao: Cilj mobilizacije 

nije samo ono što se dogodilo u prošlosti, već pravda koja se mora 

udijeliti i budućim pokoljenjima. 

„Morate evocirati visoki duh koncerata, Mozartov Rekvijem, duhovne 

pjesme, i tu snagu koja je bila u stanju pokrenuti ljude tijekom naše 

mobilizacije.  Jer ako SAD uvedu Glass-Steagall i Četiri zakona Lyndona 

LaRouchea, svijet se može spasiti.  Morate imati na umu tu zadaću.“ 

9. listopad 2016. 

https://www.youtube.com/watch?v=bC5tc1seG10
https://www.youtube.com/watch?v=bC5tc1seG10

